
 

 

Algemene ledenvergadering Paasberg en Wellenstein 
 
 

Opening 
De ALV van 19 april 2012 is om 20.15 in locatie ’t Span aan de Van Maerlantstraat 1 
geopend door de voorzitter. 

Aanwezig: Johan J. van der Werk (voorzitter) 
  Robin Hissink (penningmeester) 
  Lars Birkholz (secretaris en notulist)  
  Bert Renkema 
  en 3 leden 
 

Mededelingen 
In september wordt een extra ALV ingelast om een wisseling van het bestuur door te voeren. 
Robin heeft al eerder aangegeven dat hij na jaren penningmeester te zijn geweest en in 
combinatie met een druk privé leven wil stoppen. Er is een opvolger gevonden in de persoon 
van Kees Haverkate. In september zal deze wijziging in het bestuur aan de ALV 
voorgedragen worden. 
 
Op 12 mei as. wordt even stilgestaan bij een stukje BGB. Het trafopleintje nabij de 
Couperusstraat- Vondellaan wordt geopend. Er worden ’s ochtends een aantal activiteiten 
georganiseerd in combinatie met een geraniummarkt. Ook wordt een ballonnenwedstrijd 
gehouden. 
 
Dit jaar worden geen palmpaastocht en Koninginnedag georganiseerd. 
 
Gevraagd wordt door een aanwezig lid of er in de wijk ook een soort welkomstgroep is voor 
nieuwe bewoners. Het bestuur kan dit bevestigen. Alleen is de zg. ‘bloemetjesmevrouw’ (Nel 
Capetti) afhankelijk van de straatcontactpersonen en zijzelf om te constateren of er nieuwe 
bewoners komen wonen. Op de Kloosterstraat bijvoorbeeld staan geen koopwoningen dus is 
het lastig te zien of er nieuwe bewoners zijn komen wonen. 
Nel heeft het bestuur ook gevraagd hoe we om gaan met de bewoners van de 
Paasbergkerk. Besloten wordt dat Nel hier één keer langs zal gaan om te overleggen hoe 
met  komende en vertrekkende bewoners om zal worden gegaan. 
 

Notulen ALV 21 april 2011 
Er zijn geen opmerkingen op de notulen van 2011. 
 

Financiën 
Jaarrekening 2012 
De penningmeester licht de jaarrekening toe. Geen van de werkgroepen heeft extra kosten 
gemeld dan begroot.  
Er wordt voorgesteld om een bijdrage te leveren voor de speelplaats van de Julianaschool. 
Dit is bij de nieuwbouw van De Witte School ook gebeurd. Het exacte bedrag wordt door de 
penningmeester nog nagekeken.  
Een groot deel van de kosten van de wijkvereniging zitten in het drukken van de wijkkrant. 
De redactie van de wijkkrant gaat overleggen om een paar offertes op te vragen voor het 
drukken van de wijkkrant. 
De jaarrekening is ongewijzigd vastgesteld. 
 



 

 

Bevindingen ‘kascontrole-commissie’ en verlening decharge 
De kascontrole en verlening decharge heeft nog niet plaatsgevonden. De leden voor de 
kascontrole-commissie moeten nog benoemd worden. Dit zal gebeuren in september bij de 
extra ALV. Dan zal ook decharge gevraagd worden voor de jaarrekening over 2011. 
 
Begroting 2011 
De vermogenspositie van de wijkvereniging is nog steeds gezond te noemen, zelfs na de 
kosten van het geslaagde wijkfeest. Het ledenaantal blijft redelijk stabiel. De actie om het 
ledenbestand up-to-date te brengen is goed geweest, Het ledenbestand is opgeschoond 
(nieuwe rekeningnummers, mensen die verhuist zijn binnen de wijk, etc).  
Binnen de begroting is nog steeds ruimte om extra activiteiten op te zetten. 
 

Activiteiten en actualiteiten 
De website wordt voorzien van een nieuw fris jasje. In het kader van het jubileum van de 

wijkvereniging vorig jaar en het feit dat meer tot uitdrukking mag komen dat ook Wellenstein 

bij de wijk hoort, is door de werkgroep Communicatie bedacht dat het logo van de 

wijkvereniging ook wel eens verjongd/vernieuwd kon worden. Ilva Besselink woont in onze 

wijk en is met een eigen onderneming actief op het gebied van vormgeving.  Zij heeft een 

nieuw logo ontworpen.. 

Het logo is al eerder aan het bestuur en aan de werkgroepen voorgelegd om te kijken of het 

voldoet aan de wensen. Het logo is tijdens de ALV akkoord bevonden en zal voortaan in alle 

communicatie vanuit de wijkvereniging gebruikt worden. In de wijkkrant zal Ilva een 

toelichting geven. 

 

Naar aanleiding van het nieuwe logo is nog gesproken over de mogelijkheden van de 

website en de wijkkrant en dan vooral over het stimuleren van het gebruik van de site, het 

eventueel digitaal plaatsen van de wijkkrant op de site en de mogelijkheid van een prikbord 

op de site. 

 

Rondvraag 

Gevraagd wordt af of het bestuur op de hoogte is van de herinrichting en parkeer perikelen in 

het dal. Vroeger was de werkgroep verkeer actief op dit dossier. Tegenwoordig wordt door 

een klein comité (directe bewoners) overlegd met de gemeente en de scholen. Mogelijk 

wordt tijdens BGB van deelgebied B het dal op basisniveau gebracht. Er wordt nog gekeken 

naar hoeveel parkeerplaatsen (30 of 60) realiseerbaar zijn in combinatie met 

éénrichtingsverkeer. Bert Renkema houdt contact met het comité. 

 

De voorzitter meldt dat het BGB+ project, de nieuwe straatnaamborden, bijna afgerond is. 

De nieuwe borden voldoen aan de regels. Aan het begin en eind van de straten wordt een 

nieuw straatnaambord met klassieke uitstraling geplaatst met daarop een toelichting over de 

naamgever van de straat. 

 

Sluiting 
De voorzitter bedankt iedereen voor zijn aanwezigheid en sluit om 21.30 uur de vergadering. 
 


